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SPORTRAAD 
 

 
Zitting van 21 november 2022 

Aanwezig: 
Francine Bols lid VLAS seniorengym 
Maarten Peeters lid Bulldogs 
Katrien Thyssen lid Yoga Boortmeerbeek 
Carine Croon lid Happy Spirit 
Martine Verheye lid Happy Spirit 
Juul Beullens lid Joggingclub Icarus 
Willy Valenberghs lid Tornado 
Willy Vanden Brande lid TCB 
Herman De Coster  lid Hebobad 
Theo Bonnarens lid BCB 
Carine Maes lid Gold Star 
Pierre Methot lid Judo Jigoro 
Wilfried Van Der Wielen lid The Fonzies 
Yvan Verheyen lid The Fonzies 
Nelly Verhoeven lid Ritmica 
Tamara Vranckx lid Vrienden van Mich 
Martine Verheye lid Happy Spirit 
Kris Sleyp lid The Fonzies 
Griet Janssens secretaris administratie 
 
Verontschuldig: Mich Vanrusselt, Ellen Vandenschrick, Karlijne Provinciael, Pieter Pauwels, Maurits 
Pauwels 
 
 
1.       VERSLAG VORIGE VERGADERING VAN 12 SEPTEMBER 2022 
 
Geen opmerkingen 
Hebobad is de juiste naam, Hever-Boortmeerbeek badminton. Graag aanpassen in het vorig verslag. 
 
 
2.       VERDELING SUBSIDIES 
 
Een aantal dossiers zijn nog niet volledig, dus kan er nog geen overzicht gegeven worden van de 
subsidies. 
 
 
3.       EVALUATIE BOORTMEERBEEK FEEST 
 
Het weer viel mee en VLAS heeft een zeer mooie dansmix gegeven.  
 
Zeer weinig verenigingen aanwezig, maar oktober is te laat volgens de sportraad. In de toekomst best 
organiseren in mei of juni, dan kan je nieuwe leden aanwerven voor het seizoen dat komt. 
 
Carine (happy spirit) is ook voorstander om het te organiseren in juni, voor het seizoen is 
interessanter. Er was niet super veel volk. 
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Is deze formule nog nuttig voor de clubs? Volgens VLAS zeker en vast wel aangezien ze 20 nieuwe 
leden hebben aangetrokken. 
 
Zijn er nieuwe ideeën? 

 Het boekje met een overzicht van de verenigingen was ook te laat…Best publiceren eind 
augustus/begin september. Zo is er een mooi overzicht tijdens de maand van de sportclub. 

 Initiaties in de sporthal zelf en een mooi tijdsschema maken, sporthal zelf niet bezet die dag 
door verenigingen. 

 
 
4.       MEDEDELINGEN EN VARIA 

 Willy: Chalet Lievekesbossen, wanneer kunnen we dat huren? Maandag 28 november staat 
het reglement tot verhuring op de gemeenteraad ter goedkeuring 

 Cultuurhuis: nog steeds niet vrij, momenteel zijn er nog steeds bewoners in het cultuurhuis. 
De werken duren iets langer als voorzien. Hopelijk is alles zo snel mogelijk klaar. Richtdatum 
is 1 januari 2023. 

 Juul: 
o Borstbeeld met shors, kinderen vallen erover. Kan dit verhard worden. 
o Verlichting Finse piste, wanneer gaat dit uitgevoerd worden? Ging dit jaar gebeuren, 

maar het jaar is door. Jammer dat dit nog niet in uitgevoerd. 
o Wegwijzer sporthal hoek audenhovenlaan en heikestraat is weg, kan die 

teruggeplaatst worden. 

 Basket: volgend agendapunt: plan van aanpak en toekomstvisie rond sportinfrastructuur in 
Boortmeerbeek. 

 Boekje verenigingen: 
o Zaalvoetbal De Fonzies is niet juist in het boekje???? WTC de fonzies moet het zijn! 
o Naam basket fout 
o Herman decoster fout geschreven in het boekje, het moet Herman De Coster zijn. 

 Alles terug in orde met de douches, voetballes douches terug buiten 

 Tornooi voetbal: 19 februari 

 VLAS: wordt de bosuiltjes ingenomen door de school? Geen idee? 

 Gold Star: heel blij dat ze terug terecht kunnen in de time out, gisteren eerste wedstrijd en 
jaarvergadering. 21 december kerstschieting, iedereen welkom. 

 HEBOBAD: 46 leden en 7 aan het proberen. Dus blij met het aantal leden. 

 Willy: stand van zaken rond trage wegen, Tornado is niet meer op de hoogte gehouden en 
niet meer betrokken. Zeer jammer want ze hebben hier veel tijd in gestoken. 

 
 
 
Volgende vergadering wordt gepland op maandag  13 februari 2023 om 19 uur in het gemeentehuis 
van Boortmeerbeek. 
 
 

Pieter Pauwels 
Voorzitter 

Denis Bosny 
Bevoegde schepen 

Karin Derua 
Burgemeester 

  

 

         

           


